
PROTOKÓŁ Nr  66  

z posiedzenia Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych i Mienia Komunalnego Rady 
Miejskiej w Strykowie, które odbyło się w dniu 20 sierpnia  2010 r.  

W załączeniu do protokołu lista obecności członków Komisji i osób zaproszonych. 
Posiedzenie Komisji prowadził jej przewodniczący radny Grzegorz Kozłowski. 
Porządek posiedzenia Komisji: 

Proponowany porządek posiedzenia: 
1. Opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję RM. 
2.  Sprawy różne. 
Porządek posiedzenia Komisji został zaakceptowany przez członków Komisji . 

 
 Ad 1. Opiniowanie projektów uchwał na najbliższą sesję RM. 
 
 Skarbnik M-G Stryków Pani Barbara Walak  przedstawiła i szczegółowo omówiła  
następujące projekty uchwał : 
 a) zmieniającej uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta –Gminy Stryków 
oraz zmiany planu finansowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej , 
 
Zmiana w proponowanej uchwale polega na ogólnym zapisie ,,Dokonać przeniesienia 
wydatków między zadaniami inwestycyjnymi ”  bez wskazywania kwoty środków 
finansowych .Jest to zmiana na życzenie Regionalnej Izby Obrachunkowej a związana ze 
zmianą opiekuna ze strony RIO dla naszej Gminy. 
Głosowanie nad projektem  uchwały : 7 głosów za bez głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się  
 
 b) w sprawie zmian w budżecie Miasta –Gminy Stryków na rok 2010, 
W § 1 projektu tej uchwały  zakładane jest zwiększenie dochodów w zakresie zadań własnych 
o kwotę 30.000 zł z tytułu otrzymania darowizny pieniężnej na realizacje planu 
zagospodarowania przestrzennego. 
Radny Józef Migdałek pytał  czy można te środki przeznaczyć na  rozbudowę sieci 
kanalizacyjnej i wodociągowej w związku z wystąpieniem trudności latem tego roku w 
zaopatrzeniu w wodę ? 
Pani Barbara Walak odpowiedziała , że nie ma takiej możliwości ponieważ darowizna 
została przekazana na określony cel. 
Radny Józef Migdałek apelował , że jeżeli znajdą się dodatkowe środki finansowe to 
przeznaczyć je na cel o którym mówił. 
W § 2 projektu tej uchwały  zapisane jest zwiększenie budżetu po stronie wydatków na 
zadanie inwestycyjne  pn. ,,Metropolitalna sieć szerokopasmowego dostępu do Internetu” . 
Zwiększenie to wynika z następujących przyczyn: w ogłoszonym przetargu startowały dwie 
firmy. Wybrana została oferta z niższą zaoferowaną  ceną .Firma , która przegrała odwołała 
się od rozstrzygnięcia przetargowego wskazując uchybienia firmy która wygrała . Zarzuty 
zostały uznane przez nas. Wobec czego do ceny zaproponowanej przez drugą z firm brakło 
10.000 zł  do realizacji inwestycji w/w. Skarbnik wyjaśniła dodatkowo , że menadżer projektu 
winien czuwać nad prawidłowością złożonych ofert na to zadanie. Jednocześnie dodała , że 
specyfikacja  była bardzo obszerna . 
Głosowanie nad projektem  uchwały : 7 głosów za bez głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się  
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 c) w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy 
Stryków, o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o 
przebiegu wykonania planów finansowych samorządowych osób prawnych za I 
półrocze, 
Pani Barbara Walak poinformowała , że projekt uchwały  wynika ze  zmiany ustawy o 
finansach publicznych. 
Głosowanie nad projektem  uchwały : 7 głosów za bez głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się  
 
 d) uchylającej  uchwałę w sprawie trybu prac nad projektem uchwały 
budżetowej Gminy Stryków , 
Pani Barbara Walak poinformowała , że wcześniej podjęta uchwała została wzorowana na 
uchwale Gminy Koluszki , która wskazała nam Regionalna Izba Obrachunkowa. Już po 
podjęciu uchwały przez Rade Miejską w Strykowie Izba Obrachunkowa zakwestionowała 
uchwałę m.in. ze względu na powielenie w niej zapisów z ustawy , co jest niedopuszczalne. 
Ze względów proceduralnych należy więc uchylić wcześniej podjętą uchwałę  i podjąć nową  
z uwzględnieniem uwag RIO. 
Głosowanie nad projektem  uchwały : 6 głosów za bez głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się ( na sali brak radnego Kozłowskiego ) . 
 
 e) w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Gminy Stryków , 
Uchwała  proceduralna – omówiona  w pkt.d  
Głosowanie nad projektem  uchwały : 7 głosów za bez głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się  
 
 Pani Elżbieta Tokarska insp. ds. gospodarki gruntami szczegółowo omówiła projekt 
uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargowym zabudowanej 
nieruchomości gruntowej stanowiącej własność gminy . 
Nieruchomość przeznaczona do sprzedaży została oszacowana przez rzeczoznawcę na kwotę 
83.000 zł  ( 122 zł / m² ) . Burmistrz określi cenę wywoławczą , która może być równa  cenie 
wynikającej z szacunku rzeczoznawcy lub wyższa. Forma zbycia : przetarg ustny 
nieograniczony. 
 Głosowanie nad projektem  uchwały : 7 głosów za bez głosów przeciwnych i 
wstrzymujących się  
Po głosowaniu radny Mirosław Kucharski mówił o tym , że można zaproponować przetarg 
ograniczony tylko dla mieszkańców gminy Stryków . 
 
 
 Ad. 2.  Sprawy różne. 
 
 Przewodniczący komisji odczytał pismo Wójta Gminy Bogatynia w sprawie 
udzielenia pomocy poszkodowanym powodzianom z tej gminy. 
 
Radny Józef Migdałek mówił o handlu w dni targowe na zewnątrz targowiska przy ul. 
Targowej w Strykowie , co stwarza zagrożenie w ruchu drogowym zarówno dla kierujących 
pojazdami jak i pieszych. Radny mówił o tym , że należy egzekwować przez odpowiednie 
służby , aby handlujący przenieśli się na teren targowiska .  
Radni wskazywali, że sytuacja może pogorszyć się jeszcze po rozpoczęciu roku szkolnego, 
kiedy ze szkoły będą wychodzić dzieci oraz odjeżdżać autobusy. 
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Radny Paweł Kasica  poddawał pod rozwagę ogłoszenie przetargu na sprzedaż tzw. trójkąta 
przy ul. Targowa – Wczasowa .jak będzie prywatny właściciel to być może zadba o 
ogrodzenie tej nieruchomości  i samochody nie będą się tam ustawiać z handlem. 
Gmina zakupiła przecież działkę sąsiednią obok targowiska w celu urządzenia parkingu. 
Radny Czesław Polit mówił o tym , że jako przewodniczący Komisji Rolnictwa będzie 
chciał , aby tym tematem zajęła się właśnie ta Komisja . 
Radny Mirosław Kucharski  mówił o tym , że owszem na targowisku jest wolna lewa strona 
, ale to tylko dla tego że jest źle zrobiona. 
Radny Zbigniew Kos mówił , że owszem może boksy tam urządzone nie są najwygodniejsze 
, ale nie są aż tak złe , że nie można tam handlować. 
Na tym protokół zakończono. 
Protokółowała Z.Kubiak                                                                      Przewodniczący  
      Komisji Budżetu, Spraw Gospodarczych 
       i Mienia Komunalnego  
       Rady Miejskiej w Strykowie  
 
 
              Grzegorz Kozłowski 
 


